
 
 

 Protokół Nr VI/26/21 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 25 maja 2021 r. 

 

 

Obrady rozpoczęto 25 maja 2021 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13.30 

tego samego dnia w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli, przy ul. Złotnickiego 

25. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

7. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 18 maja 2021 r. 

4. Omówienie bieżącej sytuacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego 

w Zduńskiej Woli. 



 
 

5. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspieranie Przedsiębiorczości 

w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego. - SP.32.21 

6. Wniosek Wydziału Promocji, Kultury i Sportu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2020 rok. – PK.9.2021 

7. Informacja wynikająca z zapisów art. 37 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych za rok 2020. 

8. Uchwały budżetowe.  

9. Sprawy różne.  

10. Wnioski Członków Zarządu. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk, 

  

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad. 

 

Punkt 3  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 18 maja 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4  



 
 

Omówienie bieżącej sytuacji Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego w Zduńskiej 

Woli. 

 

P.o. Prezesa Szpitala Pani Małgorzata Majer przedstawiła plan działań, niezbędny do 

prawidłowego funkcjonowania i rozwoju Szpitala.  Szpital chciałby wrócić do 

Outsourcingu usług diagnostycznych i histopatologicznych. Były to zadania, które 

były podjęte wcześniej. Były prowadzone rozmowy na ten temat na posiedzeniach 

Rady Nadzorczej, jednak w sytuacji covidowej trudno było prowadzić takie 

postępowania. Szpital w tym momencie chciałby do tego wrócić z dwóch powodów 

pierwszy to koszty, natomiast drugi to możliwość uzyskania powierzchni, która 

miałaby być przeznaczona na ginekologię. W momencie, w którym zostanie 

ogłoszony outsourcing i firma, która ten outsourcing wygra będzie miała za zadanie 

na swój koszt przygotować swoje pomieszczenia pracy. Natomiast na te 

powierzchnie, które zostaną zwolnione Szpital ogłosi przetarg, jeżeli Zarząd wyrazi 

zgodę i możliwość finansowania na wykonanie tej modernizacji i przeniesienia 

oddziału ginekologicznego. Pani Majer poinformowała, iż  zdaje sobie sprawę, ze na 

początku były plany odwrotne, aby najpierw remontować pediatrię, później 

ginekologię. Jednak z uwagi na możliwości jakie daje nam ginekologia w zakresie 

finansowania, powinna być zrobiona jak najszybciej. Do outsourcingu dołączona jest 

również patomorfologia . Jest to sytuacja, która pojawiła się na dniach.  Mianowicie, 

wchodzą w życie standardy dotyczące patomorfologii, związane z wymaganiami 

lokalowymi i sprzętowymi.  Outsourcing tych usług zapewni lekarzom dostęp do 

szerszego panelu badań bez ponoszenia przez szpital dużych nakładów 

dostosowawczych, a ponadto uzyskana powierzchnia mogłaby być w przyszłości 

wykorzystana przez Oddział Opieki Paliatywnej. 

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że wahałaby się z przeznaczeniem 

środków na realizację prac ze środków Starostwa. Zamierzenia Szpitala na pewno 

się nie skończą na kwocie, którą ewentualnie powiat jest przygotowany do 

wydatkowania na potrzeby czy remontowo-modernizacyjne czy inwestycyjne.  

  

Pan Wicestarosta Wojciech Rychlik wyraził nadzieję, że jest to dopiero szkic działań 

i że zostanie stworzony cały materiał i powstanie koncepcja tych działań.  Decyzja 

o outsourcingu powoduje, że już nie ma możliwości odbudowy. Jest również kwestia 



 
 

tego, co stanie się z pracownikami, ze sprzętem czy będzie on przedmiotem 

wydzierżawienia czy zbycia?. 

 

P.o. Prezesa Szpitala Pani Małgorzata Mejer odpowiedziała, że firmy są 

zainteresowane aby zatrudnić pracowników u siebie. Sprzęt, który jest własnością 

Szpitala jest zamortyzowany i zmieniany jest on w momencie, gdy zmienia się 

dostawcę odczynników.  

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła o zestawienie badań w obszarze naszego 

województwa, oprócz kwestii finansowej, którą Zarząd też chciałby mieć bardziej 

jasną. Jaki koszt by był, ponieważ była mowa o 300 000 zł na remont pomieszczeń 

po bloku operacyjnym.  Pani Starosta również chciałaby wiedzieć w jakim trybie 

nastąpi wybór firmy , jeśli będzie to przetarg to na pewno warunki przetargu.    

 

P.o. Prezesa Szpitala Pani Małgorzata Mejer poinformowała, iż jeżeli Zarząd wyrazi 

zgodę to przedstawi warunki przetargowe, które będą zawierać wszystko, czego 

oczekujemy, jak widzimy funkcjonowanie, początek. 

 

Pani Starosta zadała pytanie, jaki termin odpowiadałby aby zebrać te wszystkie 

informacje i przedstawić Zarządowi?.  

 

Pani Majer poinformowała, że do 7 czerwca br. chce przygotować specyfikację, aby 

móc przedstawić ją Zarządowi.  

 

Pani Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła aby Wydział Spraw Społecznych i Wspierania 

Przedsiębiorczości przygotował informacje, jakie procedury będą konieczne po 

drodze: rady, zarządu czy zgromadzenia.  

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspieranie Przedsiębiorczości w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego. - SP.32.21 

 

Opinia prawna : 

„Nie zgłaszam uwag” 



 
 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

Marcin Łabędzki 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/94/21 w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego. 

 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Promocji, Kultury i Sportu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2020 rok. – PK.9.2021 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

Marcin Łabędzki 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy 

Powiatu Zduńskowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2020 rok, a następnie skierował 

na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 7 

Informacja wynikająca z zapisów art. 37 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 

o finansach publicznych za rok 2020. 

 



 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Wojciech Rychlik, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

Marcin Łabędzki 

 

Zarząd Powiatu przyjął informację w w/w sprawie. 

 

Punkt 8 

Uchwały budżetowe. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Beata Barton przedstawiła: 

  

1\ projekty uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

- zmieniająca UCHWAŁĘ NR XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2021. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

NIEOBECNI (1) Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/95/21 zmieniającą UCHWAŁĘ NR 

XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/4/21 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

12 stycznia 2021 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2021 (w podziale na plany finansowe poszczególnych 

jednostek organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/96/21 zmieniającą Uchwałę 

Nr VI/4/20 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 12 stycznia 2021 r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2021 

(w podziale na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 9 

Sprawy różne. 

 

1. Pani Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła prośbę Pani Dyrektor Środowiskowego Domu 

Samopomocy Społecznej w Przatówku o użyczenie środków z budżetu Powiatu w kwocie 

7 500 zł z uwagi na chwilowe trudności finansowe spowodowane zwiększonymi 

jednorazowymi  wydatkami w miesięcy kwietniu i maju 2021r. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Środki te, zgodnie z informacją uzyskaną od Wydziału SP, mieszczą się w planie 

finansowym jednostki i stanowią jedynie tymczasowe, do czasu otrzymania dotacji z 

ŁUW, użyczenie środków. Mając powyższe na uwadze opiniuję wniosek pozytywnie.” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, Hanna Iwaniuk, 

Wojciech Rychlik 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę w w/w sprawie. 

 

Punkt 10 

Wnioski Członków Zarządu. 

  



 
 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 11 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak  

 


